
Vanhusneuvoston kokous 3/ 2023 Ulvilan kaupungintalolla 27.3.2023 

Paikka: K1 -K2 klo 14.00-15.20 

Läsnä: Heikki Saari, Pj 

Raija Letonsaari 

Matti Naskali 

Hannele Pohjanvirta 

Hilpa Männistö 

Airi Rantamäki 

Heikki Pukkila, KH 

Raija Tiitinen 

Margit Suominen 

Kalervo Leppihalme 

Veikko Virta 

Pirjo Manninen 

Markku Nevala, siht 

1§ Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Saari avasi kokouksen klo 14.00 

 

2§ Esityslista ja läsnäolijat 
Todettiin läsnäolijat ja hyväksyttiin esityslista 

 

3§ Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen, no 2, 27.2.2023 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja muutoksella, että käsiteltyjen kokousasioiden 

numerointi muutettiin § - merkillä alkaviksi. 

4§ Jäsenten asiat 
Matti Naskali esitteli Ulvilan sotaveteraanien toiminnan muuttumista tulevaisuudessa 

perinneyhdistyksen toiminnaksi. Tammenlehväveteraanien määrä on pienentynyt huomattavasti. 

Keskusteltiin vanhusneuvoston asioiden tiedottamisesta eläkeläisjärjestöjen jäsenistölle. 

Kokousasioista voisi tiedottaa eläkeläisjärjestöjen jäsenille enemmänkin. 

 

5§ Kaupunginhallituksen asiat 
Heikki Pukkila esitteli KH:ssa esille tulleita asioita mm. Eduskuntavaalien ennakkoäänestys on 

käynnissä. Ulvilan kaupunki on syksyllä vuokraamassa Friitala-talon liikuntasalin kaupungin käyttöön. 

Salia voi myös varata päivällä eläkeläisyhdistyksien omaan käyttöön 10 €:n tuntihinnalla. Salin käyttö 

on mahdollista kouluille, päiväkodeille ja seuroille sekä yksityisille päivittäin klo 08.00 – 23.00. 

Kaupungilla oli osallistuvan budjetoinnin hanke menossa, jossa kuntalaiset saivat esittää ehdotuksia 

mahdollisesti toteutettavaksi. Hankkeen budjetti on 15.000 €. Saapuneet ehdotukset ovat 

kommentointia vaille. 



Vanhusneuvostossa keskusteltiin lisäpenkkien saamisesta kävelyteiden varrelle. Näitä lisäpenkkejä 

on toivottu kaupungilta jo useita vuosia. Keskusteltiin UVL ry:n pitämistä kesäjumpista. Näistä 

mahdollisuuksista toivottiin lisääntynyttä tiedottamista kuntalaisille. Kaupungin liikuntapalvelut ei 

ole järjestämässä jumppia, koska liikunnanohjaajat ovat leireillä ohjaajina ja koulutuksissa ennen 

kesälomiaan.  

6§ Tiedotettavat ja suunniteltavat asiat 

Nuvan ja Vanhusneuvoston kokous peruuntui viime hetkellä. Uusi kokouspäivä mahdollisesti 

pääsiäisen jälkeen. NuVa ehdottaa uutta päivää. 

 

Päivi Topon materiaali aiheesta ” Ikääntyneiden Sote ja Hyte yhtä tärkeitä ” on kokouksen 

pöytäkirjan liitteenä. Päivi Topo piti oheisen esityksen 15.3. SATAKUNNAN HYVINVOINTIALUEen 

Iäkkäiden palvelujen lautakunnan kokouksen no1 alussa ja sitä pääsi seuraamaan myös alueen 

vanhusneuvosto. 

 

Satakunnan vanhusneuvoston ensimmäinen kokous on pidetty. Seuraava kokous on 11.5.2023. 

Satakunnan vanhusneuvoton asettama työryhmä valmistelee vanhusneuvoston käytännön työn 

käynnistämistä. 

Osa vanhusneuvoston jäsenistä oli osallistunut Kansallisen ikäohjelman seminaariin Teams-

koulutuksena. Seminaarista oli esille noussut mm. luennoitsijoiden kirjaus siitä, että yhteiskunta 

tarvitsee eläkeläisiä ja toivotaan eläkeläisten tulevan vielä töihin eläkkeelle pääsemisen jälkeenkin. 

Seminaarissa oli myös vertailtu Italian ja Suomen vanhusten elämää. Suomalaisilla vanhuksilla on 

ilmeisesti enemmän ystäviä verrattuna italialaisiin vanhuksiin. Myös pitkän avioliiton vaikutus 

onnellisuuteen tuli esille, kuten myös levon ja unen merkityksestä terveyteen. Digiosaamisen 

tärkeyttä korostettiin. Sen paremmin vanhuus sujuu, kun digiosaaminen on hallinnassa. Seniori-Surf 

on etäkoulutus digitaitoihin. Ulvilan pääkirjastossa on tarjolla asiantuntevaa digiosaamisen  

koulutusta halukkaille. 

7§ Muut asiat 

Ulvilan kaupunki on palkannut HYTE-koordinaattorin, jonka tehtäviin tulee kuulumaan mm. 

sähköisen hyvinvointikertomuksen tekeminen, EHPT-työ ja vanhusneuvoston toiminnan ohjaus. 

Ulvilan terveysasemalla on tällä hetkellä töissä 5,4 lääkäriä / 8 lääkärin henkilöstömäärästä. Kesäksi 

on tulossa kaksi lääkäriä lisää henkilöstöön. Keskustelussa nousi esille se, että omahoitaja ja 

omalääkäri palvelu toimii Ulvilassa hyvin. 

8§ seuraava kokous 
Seuraava kokous pidetään Ulvilan kaupungintalolla 24.4.2023 klo 14 K1-K2 tilassa. 

9§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Saari päätti kokouksen klo 15.20 

 

Kokouksen puolesta 

Markku Nevala, sihteeri 
Liite: Ikääntyneiden Sote ja Hyte yhtä tärkeitä, Päivi Topo, Vanhusasiavaltuutettu 

 


